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Geachte Mevrouwen, Mijne heren,   
 
 
Op de algemene commissie van 9/2/2021 werd, ter voorbereiding van de gemeenteraad, het 
masterplan Park Ruiterhal/Louis de Winterstadion/nieuwe podiumzaal voorgesteld en konden 
de gemeenteraadsleden vragen stellen. 

Als lid van de cultuurraad werden wij uitgenodigd om dit te volgen via het you-tube-kanaal, wat 
wij met verscheidene leden van het bestuur hebben gedaan. Dit was voor ons informatief 
bijzonder interessant. Op onze bestuursvergadering (video-conferentie) van 23 februari 2021 
heeft  schepen van cultuur Carla Pantens dan nog eens de stand van zaken in dit dossier 
toegelicht.  

Dat het stabiliteitsprobleem van de Ruiterhal wordt verholpen en er geopteerd wordt voor een 
grondige renovatie, was voor ons een heel verrassende wending! Maar het werd ook gauw 
duidelijk waarom deze keuze wordt gemaakt:  

de procedure, die moet doorlopen worden voor een nieuwe podiumzaal heeft een lange 
weg te gaan. Samen met het immense kostenplaatje zet het de realisatie ervan, op een 
aanvaardbare termijn, flink op de helling. 

Het nog vele jaren aanslepen van de grote nood aan ruimte voor podiumvoorstellingen, expo’s, 
beurzen, repetitieruimte, polyvalente zaalcapaciteit, enz. is nefast voor het Brasschaatse 
verenigingsleven en Brasschaatse kunstenaars.  

Het advies van de cultuurraad luidt dan ook dat de opportuniteit die zich nu aandient, 
waarbij de Ruiterhal grondig gerenoveerd kan worden, met beide handen moet gegrepen 
worden. Wij hopen erg hard dat de gerenoveerde Ruiterhal in 2024 kan heropend worden, en 
vragen het gemeentebestuur er alles aan te doen om deze timing te halen.  

We dringen er op aan om, hoewel we begrijpen dat de noden overal groot zijn, de realisatie 
van de renovatie van de Ruiterhal absolute voorrang te geven op de renovatie van LDW.   
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Wij hebben kennis genomen van het ‘vlekkenplan’, en kijken uit naar de concrete plannen, die 
door de architecten gemaakt zullen worden. Wat dat betreft zijn wij vragende partij om op 
tijd kennis te krijgen van die concretisatie, waarop wij nog graag onze commentaar willen 
geven, vóór die plannen een definitief karakter hebben.  
 
De cultuurraad stelt zich de vraag of de voorgestelde uitbreiding met 200m² volstaat om 
alle beoogde functies er in onder te brengen. 
 
Het is daarom belangrijk dat er nog een inspraakronde komt voor de (potentiële) 
gebruikers, vooraleer de (uitvoerings)plannen gefinaliseerd worden. 
 
Het moet de bedoeling zijn om de Ruiterhal zodanig te renoveren, dat ze mee kan voor een 
heel lange tijd. Wij hebben begrepen dat dat ook de visie is van het gemeentebestuur, en dus 
zeker geen ‘oplapwerk’ voor enkele jaren. In dat kader vragen wij het gemeentebestuur om toch 
zeer goed na te kijken of dat met de voorziene financiële middelen kan bereikt worden. 
 
Op de online-info-avond dd 22 maart 2021 werd gezegd dat de gerenoveerde Ruiterhal 
“voorlopig” gebruikt zal kunnen blijven worden totdat de nieuwe grote podiumzaal gerealiseerd 
is. Wij hopen echter dat de Ruiterhal ook na de eventuele realisatie van de nieuwe podiumzaal 
verder gebruikt kan worden. 
 
Tenslotte hopen we dat er ondertussen verder werk wordt gemaakt van studie en onderzoek 
naar de mogelijkheden en behoeften voor de creatie van een nieuwe grote podiumzaal, zodat 
die niet naar de Griekse kalender verhuist.   
 
 
 
 
 
met vriendelijke groeten, 
 
 
Ann Cleiren      Jan Van den Eynde 
secretariaat      voorzitter cultuurraad 


